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Aanw: Willy Quintelier, Luc Tanghe, Dimitri Sonneville, Willy Celie, Georges De Laender, 

Rudy Van Vlaender, Anne Van Gansbeke, Annie De Bruyne en Inge François. 

Verontsch.: Peter Van Bambost, Ellen De Smedt en Rosita Remorie. 

Goedkeuring vorig verslag: 17/9 

Goedgekeurd. 

Algemene vergadering van alles adviesraden en beheersorganen 26/11 

De leden hebben de agendapunten van de vergadering in bijlage bij de uitnodiging voor 

deze vergadering gekregen. 

 Willy Q. wil graag de werking van de nieuwe samengevoegde beheerraad bib-

cultuur voorstellen. Inge vraagt dit aan de burgemeester. 

 Gezamenlijke activiteiten: vb. een cyclus met lezingen van Karine Van 

Doorsselaer over duurzaamheid (heeft op de verwendag een lezing gegeven). 

Vraag of er een soort platform is waar verenigingen een overzicht hebben van 

georganiseerde activiteiten. Ja, op de huidige website is er een preview die deze 

info verzamelt. Verenigingen moeten wel zelf de info doorgeven en op de lijst 

kijken welke activiteiten wanneer doorgaan. 

 Onthaal nieuwe inwoners: voorstel om de bib open te stellen voor publiek. Kan dit 

met personeel of leden van de beheerraad?  

Evaluatie nieuwe zelfuitleenbalie 

Vrij positief: werkt sneller, bespaart papier doordat gevraagd wordt of de lener een ticket 

wil, is gebruiksvriendelijker. 

Overstap EBS: stand van zaken 

Positief: de catalogus is beter, bij een rappel wordt het boek/dvd… gevisualiseerd, IBL is 

beter (sneller?), is gebruiksvriendelijker voor de leners. 

Minder positief: de typische kinderziektes maar deze zijn vaak gerelateerd aan 

Cultuurconnect. 

Opm.: misschien interessant om de collectie zoals informatieve boeken van bibliotheken 

in buurgemeenten (of samenwerkingsverband vb. Comeet) wat meer af te stemmen op 

elkaar? Nu zijn de collecties vaak nogal gelijkaardig, het aanbod van verschillende bibs 

lijkt vaak op elkaar. Elke bib zou zo een eigen ‘niche’/kennisterrein kunnen uitbouwen 

rond verschillende onderwerpen: architectuur, antiek, filosofie, politiek… 

In het verleden is dit al aangekaart bij Comeet maar misschien eens luisteren hoe men 

hier nu tegenover staat? De teamcoördinator bib neemt dit mee voor Comeet. 

 

 



Voorstel vernieuwd tentoonstellingsreglement Cultuurhuis 

Motivatie voor de aanpassingen: 

 Verandering van aanvraagprocedure voor aanvragen voor huur lokalen en 

betalingen van papier naar digitaal. 

 Betere controle door medewerkers Cultuurhuis op organisatie van de 

tentoonstellingen. 

 Prijsaanpassingen: vereenvoudiging van de categorieën ten voordele van 

initiatieven, verenigingen en scholen van Wachtebeke (allemaal A-tarief). We 

willen ook graag de prijzen van de gangen laag houden zodat het betaalbaar is 

voor een ruim (en ook jong) publiek. Belang van laagdrempeligheid en bredere 

toegankelijkheid. 

 Dranken: aanbod met drankpakket vermindert de kans op misbruik van gratis 

drank bij openingsrecepties. In het verleden was hier weinig controle op zodat 

drank ‘vlot’ werd aangeboden want de inrichter / organisator moest deze toch niet 

zelf betalen. 

 Duidelijke openingsuren waarbij de tento zeker te bezichtigen is (is belangrijker 

voor de Krekenlandgalerij dan voor de gangen). 

 Het gebruik van houten kaders wordt geschrapt omdat er tegenwoordig andere 

presentatiemogelijkheden zijn die goedkoper, moderner, aantrekkelijker zijn. 

Meer en meer zorgt de inrichter / organisator zelf voor de presentatie van 

zijn/haar werken waardoor er minder vraag naar is. Ook het feit dat de ene graag 

mat glas en de andere graag blinkend glas heeft, maakt het moeilijk om een 

homogeen aanbod van tentoonstellingskaders te hebben. 

Opm.: de aankoop van degelijke kaders is een grote kost in het budget. 

Het reglement wordt overlopen. 

De raad stelt voor om in art. 1 de inrichter / organisator er op te wijzen dat alle wettelijk 

bepalingen en afspraken (vb. SABAM, discriminatie…). van het huishoudelijk reglement 

van het Cultuurhuis Safarken en De Zwarte Ruiter (goedgekeurd op de GR van juni) ook 

gelden voor dit tentoonstellingsreglement. 

De leden keuren het voorstel van het tentoonstellingsreglement goed. Inge past het 

reglement aan en legt dit voor aan de GR van december ter goedkeuring zodat het vanaf 

1 januari kan ingaan. 

Voorstel opfrissing foyer 

De toog van de foyer wordt in 2020 vernieuwd (frigo’s, toogmeubel…). Positief nieuws is 

dat de zonnewijzer op veilige wijze in het nieuwe toogmeubel zal worden tentoongesteld. 

Vanaf 1 januari is er een nieuwe kassa. 

Het CBS heeft het voorstel van het Cultuurhuis voor een verhoging van de drankprijzen 

en een uitbreiding van het aanbod (meer versnaperingen, frisdrank en biertje van de 

maand…) goedgekeurd en dit zal ook ingaan vanaf 1 januari 2020. 

Voorstel: ook ‘spreuk van de maand’. 

Wat aanpassing / openheid in ‘ruimte’ tussen bib en Cultuurhuis betreft: André Bauwens 

van het architectenbureau Baro is op vraag van Inge langs geweest om uitleg te geven 

over hoe het bureau werkt, welke procedures zij volgen en welke de kosten daarvoor 

zijn. Voor een studie vragen zij 2000 à 3000 euro aan studietijd. 

Na overleg van voor en tegen wordt besloten dat het weinig zin heeft om een studie te 

laten uitvoeren als we geen zekerheid hebben dat het beleid budget zal voorzien voor 

grote aanpassingswerken aan het gebouw. 

Voorstel om met kleine ingrepen de openheid tussen de bib en de foyer groter te maken. 



Ook de inbreng van de nieuwe teamcoördinator bib zal hierbij belangrijk zijn. 

Oproep om hierover verder na te denken, alle ideeën zijn welkom! 

Varia: 

De houten stoelen van het Cultuurhuis zullen vanaf 1 januari naar de kerk van Overslag 

worden gebracht zodat ze daar kunnen worden gebruikt. 

De verlichting van de Keurezaal en de verlichting op de armatuur van de 

Krekenlandgalerij zal dit jaar nog vervangen worden door LED. 

Volgende vergadering: donderdag 16/1 om 19u30 in de Reynaertzaal van het 

Cultuurhuis. 

Volgende data 2020: 19/3, 11/6, 17/9 en 19/11. 

 

Goedgekeurd door de beheerraad op de vergadering van  

 

De voorzitter,       De secretaris, 

 

 

 

 

 

 

 

Willy Quintelier      Inge François 

 


